
 
 
 
Vragen van de CDA-fractie voor het vragenhalfuur. 
 
Bij de ingekomen stukken is een brief van een bewoner uit Oudewater die een klacht indient over 
buslijn 107 (Utrecht- Gouda). Syntus laat regelmatig deze buslijn uitvallen en doet daar geen 
mededeling van via de app. Als bewoners een klacht hierover indienen wordt gewoon beweerd dat 
de bus wel heeft gereden. Voor de inwoners van Oudewater is dit een belangrijke busverbinding en 
voor de inwoners van Hekendorp zelfs de enige busverbinding. 
Behalve deze brief zijn er meer geluiden van dergelijke strekking.  
 

1. Is het college op de hoogte van het regelmatig niet rijden van de lijn 107? 
2. Vanaf het begin zijn er problemen met de Syntus buslijn 107, waarom dan toch geen 

verbetering? 
3. Wat gaat het college ondernemen richting de provincie om er voor te zorgen dat er 

overeenkomstig de dienstregeling wordt gereden? 
4. Welke middelen heeft de provincie om ervoor te zorgen dat de busdiensten wel volgens de 

dienstregeling worden gereden.? 
5. Wat kunnen wij de inwoners van de gemeente mededelen als er weer een bus niet 

verschijnt? 
 
Met vriendelijke groet, 
 
JanWouter van Wijngaarden 


